
                                                                                                                        

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО 

ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 25 

На заседание на 22 юни  2021 г. 

Днес, 22.06.2021 г. /вторник/ от 11.30 ч. се проведе заседание на Постоянната комисия за 

връзки с гражданското общество чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка" 

Заседанието беше открито от Председателя на комисията г-н  Веселин Милев в 11.35 ч. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват    5  /пет/ общински 

съветници , поради което заседанието може да бъде проведено. Членовете на комисията 

гласуваха  дневен  ред  както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Д-р Веселин Милев – председател за 

2 

Радослав Аблрашев - зам. 

председател за 

3 Владимир Данев - зам. председател за 

4 Борис Петров за 

5 Михаил Петров за 

6 Пеню Пенев - 

7 Николай Велчев - 

  Общо гласували:  5 

  в т.ч.: 

                                  За 5 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 



 

 

По т. 1 от дневния ред : Доклад вх№СОА21-ВК66-3863/21.04.21 г. относно 

административно обслужване на глухи и сляпо-глухи граждани в Столичната община и 

районните администрации 

В.Милев заяви, че този доклад се гледа за втори път в комисията, тъй като бе отложен. 

Докладът бе изпратен за  становища от зам.-ресорните кметове А.Атанасова и Г.Керезов и 

секретаря на СО В.Милова. Общото в тези становища е , че е необходимо за бъде извършен 

подробен анализ, да бъдат разгледани всички възможности, набелязани конкретни дейности 

при пряка свързаност с представителите на глухата общност и преводачите, за постигане на 

качество и полезност на ползвателите. 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Д-р Веселин Милев – председател Възд. 

2 

Радослав Аблрашев - зам. 

председател Възд. 

3 Владимир Данев - зам. председател за 

4 Борис Петров Възд. 

5 Михаил Петров Възд. 

6 Пеню Пенев - 

7 Николай Велчев - 

  Общо гласували:  5 

  в т.ч.: 

                                  За 1 

                                Против - 

                               Въздържали се 4 

 

По т. 2 от дневния ред : Доклад вх.№ СОА21-ВК66-5664/15.06.2021 г. относно 

административно обслужване на глухите и сляпо-глухите граждани в Столична община във 

връзка с прилагането на Закона за българския жестов език. 

В.Милев заяви, че има две становища от неправителствени организации. Общото в 

становищата е, че адмирират идеята за създаване на консултативен съвет с участието на 

общинската администрация, общински съветници, представители на НПО. 

А.Стойкова благодари на всички, които са се включили в работата по административно 

обслужване на глухите и сляпо-глухите граждани в Столична община във връзка с 

прилагането на Закона за българския жестов език, на организациите, които са се провели 

много срещи и дискусии. Всички точки в проекта за решение на доклада са съгласувани с 

представителите от различните организации на глухите и сляпо-глухите граждани. Бяха 

организирани осведомителни обучения, в които се включиха зам.-кметовете на различните 

ресори : Г.Керезов, А.Атанасова,  К.Кръстев и арх.Здравков. Основното е създаване на 

консултативен съвет с участието на общинската администрация, общински съветници, 

представители на НПО. След като започне работа консултативния съвет ще бъде 

организирана инфо-среща с НПО-тата, която да се осъществи при ясен регламент и да 

постъпят повече предложения. 



М.Едрева благодари на А.Стойкова за положените усилия, за проведените срещи и дискусии 

с общността на глухите и сляпо-глухите граждани в столицата. Тя заяви, че предстои още 

много работа за да бъде осъществено качествено административно обслужване на глухите и 

сляпо-глухите граждани в Столична община. 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Д-р Веселин Милев – председател За 

2 

Радослав Аблрашев - зам. 

председател За 

3 Владимир Данев - зам. председател За 

4 Борис Петров За 

5 Михаил Петров за 

6 Пеню Пенев - 

7 Николай Велчев - 

  Общо гласували:  5 

  в т.ч.: 

                                  За 5 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т. 3 от дневния ред: Отговор вх.№СОА21-ГР94-2200/5/16.06.21 г. В.В. с жалба на 

Бранимир Стоянов 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Комисията приема отговора. 

Общо гласували - 5, за –5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 4 от дневния ред: Отговор вх.№СОА21-ГР94-1538/2/15.06.21 г. В.В. с жалба на 

Здравка Стоименова 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Комисията приема отговора. 

По т. 5 от дневния ред: Отговор вх.№СОА21-ГР94-506/5/14.06.21 г. В.В. с жалба на Михаил 

Михайлов 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Приема се за сведение. 

По т. 6 от дневния ред: Писмо вх.№СОА21-ВК66-1161/4/08.06.21 г. относно постъпили 

жалби за м.май 2021 г. 

Г-жа Л.Христова запозна комисията с писмото. 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 



Писмото се приема за сведение. 

По т. 7 от дневния ред: Разни 

В.Милев заяви, че в комисията е постъпил сигнал относно системни нарушения, измами, 

престъпления корупция в общинска фирма „Чистота – Искър“ ЕОД, който е изпратен и до 

Гл.прокурор, специализирана прокуратура, Президент, Гл.Секретар на МВР, НАП, министър 

ва вътрешните работи, Министър Председател на РБ. 

В.Цанкова – външен експерт, заяви, че се е запознала със сигнала, в който са наведени 

твърдения за множество престъпления. До колко има достатъчно данни за това мога да се 

произнесат  само органите на МВР и Прокуратурата на Република България. 

В.Милев допълни, че са предприети проверки от дирекция Сигурност и получените 

резултати са изпратени на кмета на СО и препратени до Прокуратурата. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри заседанието в  12.10 

часа. 

Протоколът е изготвен  на 24.06. 2021 г. 

                         Изготвил: П 

 

Димана Пунчева старши 

експерт 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК за ВГО: 
П 

 Д-р Веселин Милев 

                                            ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

                                             ПК за  ВГО:                                                                        

                                                                                                                    П 

                                                                                               Радослав Абрашев 

                                      

 

                                              ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ 

                                              ПК за ВГО:                                                                       П 

                                                                                                                                ВЛАДИМИР ДАНЕВ          

                        


